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Hei. 
 
Me bur i Toskavegen 170, og me fekk tilbod om fiber sist runde. Skreiv kontrakt og fekk "påle" i 
oppkjørselen. 
Så kom der eit brev frå bkk at me ikkje fekk likavel, uten nåke spesifisert grunn. Snakka med 
naboane som bur i mangerøyvegen og dei hadde fått same brev. Dei hadde og vert i kontakt 
med bkk, som heller ikkje då kunne gje dei ein spesifik grunn til kvifor dei ikkje kunne få. 
Grunnen er vel så enkel at me er for få hus på linja til at det ville lønna seg for bkk å ligga opp 
fiber til oss. Men då burde dei heller ikkje komt med tilbud og late oss skriva kontrakt. 
Me er fortsatt interessert i breibånd her, og håpa da vert tatt i betrakning når dei skal ut til 
toska. 
 
Mvh 
Raymond Sandnes 
 


